
 
Protokoll fört vid sammanträde med Norrmalms handikappråd onsdagen den 3 maj 2006 
kl.14.00-16.00 i stadsdelsförvaltningens huvudkontor, Tulegatan 13, sammanträdeslokalen  
Tule. 
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Närvarande: 
 
Norrmalms handikappråd 
Olof Söderlind, ordförande  HiS 
Teresa Melin   RMA 
Åke Åberg   SRF 
Ulla Elfving Ekström  IFS 
Louise Lindström  DHR  
Ingrid Duke   RTP-S  
 
Inbjuden 
Andreas Ohlsson Utdelningschef vid Posten AB i Vasastan 
 
Förhinder att deltaga hade anmälts av Ulrika Pohl Andersson. 
 
 
1. Godkännande av dagordning 
Den föreslagna dagordningen godkändes efter kompletteringar. 
 
2. Val av protokolljusterare 
Teresa Melin utsågs att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 
 
3. Anmälan av protokolljustering 
Det anmäldes att protokollet från sammanträdet 2006-04-12 har justerats och sänts ut. 
 
4. Stadsdelens lokala verksamhetsplaner för år 2006 
Handikapprådet gavs tillfälle att studera pärmarna med stadsdelens samtliga lokala 
verksamhetsplaner. Ulla uppmärksammade att det finns olika versioner av socialpsykiatriska 
enhetens verksamhetsplan. Därför betonade rådet att det för samtliga verksamhetsplaner är 
viktigt att det tydligt framgår vilken version som är den slutligen fastställda. 
 
På rådets fråga var tillgänglighetsfrågorna finns upptagna svarade sekreteraren att 
Tillgänglighetsprojektet inom en snar framtid är klar med Tillgänglighetsplan för Norrmalm. 
 



Sekreteraren kommer att ombesörja så att rådet får ta del av Tillgänglighetsplanen för 
Norrmalm. Dessutom vill rådet ha en redovisning av hur förvaltningen arbetar för att förbättra 
tillgängligheten i stadsdelsförvaltningens lokaler, t ex kontorshuset på Tulegatan. 
 
Vid rådets extrasammanträde den 7 juni vill Ulla ta upp verksamhetsplanen för Norrmalms 
gruppbostäder, där det på sida 6 under avsnittet arbetssätt står: ”Varje hyresgäst har en 
dokumentationspärm där planeringen dokumenteras och följs upp”. Frågor med anledning av 
detta: 

- Finns det en sammanställning av önskemål? 
- Hur sker uppföljningen? 
- Har planeringen kunnat genomföras? 
- Påverkar planeringen verksamheten? 

 
Vad beträffar socialpsykiatriska enhetens verksamhetsplan så uppmärksammade Ulla 
skrivningen på sida 24 under avsnittet Nya Verkstan: ”Utveckling av kvalitén genom att öka 
uppföljningen och behållningen för deltagarna är intressanta forskningsobjekt. Enheten ska 
verka för att erbjuda högskolestuderande möjlighet till forskning och resultatet kan användas 
som arbetsverktyg i verksamheten.” Frågor som Ulla ställde: 

- Finns det någon sammanställning av synpunkter? 
- Är någon forskning påbörjad? 
- Hur kan forskningen påverka verksamheten? 
- Hur skall forskningen konkret användas? 

 
Rådet uttryckte önskemål om att få studera pärmarna med de lokala verksamhetsplanerna 
även vid nästa sammanträde. 
 
5. Rapport från seminarium 2006-04-27 ”Hur ska alla få tillgång till kultur och fritid?” 
Louise rapporterade och kommenterade sin skriftliga rapport som rådet fått ta del av. 
 
6. Anmälan av inkomna handlingar 

- Sammanfattning av Cajsa Åkerlinds föreläsning 27 april 2006 
Anmäldes. 

- Pressmeddelande från Barnombudsmannen 2006-04-24: ”Barn och unga med 
funktionshinder utestängs från kultur- och fritidsaktiviteter” 
Anmäldes. 

- Delaktighet, tillgänglighet och bemötande i Stockholms stad. Ett handlingsprogram för 
HSO Stockholms stad 
Anmäldes. 

 
7. Ny distribution av post – införandet av fastighetsboxar i stadsdelen 
Andreas Ohlsson, Posten AB, informerade och delade ut skriftligt material.  
 
Den 1 januari 2011 skall alla flerfamiljshus i Sverige vara försedda med fastighetsboxar. 
Detta enligt Post- och telestyrelsens allmänna råd som gäller fr.o.m. 2005-10-01. Alla som bor 
i flerfamiljshus kommer i framtiden att få sin post utdelad i entrén istället för i brevinkastet i 
lägenhetsdörren. Fastighetsboxar placeras normalt inomhus i fastighetens entréplan och 
ansvaret för införandet vilar på fastighetsägaren. 
 
 



Fastighetsboxar finns i flera modeller och utföranden från olika tillverkare. Sveriges 
Provnings- och Forskningsinstitut provar boxar ur kvalitets- och säkerhetssynpunkt samt 
utfärdar s.k. P-godkännande.  
 
Dispens från att nyttja fastighetsbox ges till hushåll där samtliga personer är över 80 år och till 
personer med vissa funktionshinder. 
 
Rådet framhöll vikten av att fastighetsboxarna ges en bra placering med ordentlig friyta 
framför och att boxarna utformas med en god tillgänglighet för personer med funktionshinder. 
 
8. Teaterpjäsen ”Precis som alla andra” på Rosenlundsteatern 
Några personer från handikapprådet kommer att se pjäsen fredagen den 5 maj kl.13.00. Efter 
föreställningen blir det ett seminarium på temat ”Ett otillgängligt samhälle = ett handikappat 
samhälle”. 
 
9. Mässan ”Allt för Rehab & Omsorg” den 9-11 maj 2006 på Stockholmsmässan i Älvsjö 
Louise informerade om mässan. Bl. a. kommer IT-policy inom äldrevården att tas upp.. 
 
10. Tid för nästa sammanträde 
Enligt handikapprådets önskemål blir det ett extrasammanträde den 7 juni 2006. Observera 
tiden: kl.10.30-cirka 12.30! 
 
Vid protokollet 
 
Sten Lagerberg 
Sekreterare i rådet 
 


